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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de 
Voetbalvereniging Sliedrecht van maandag 5 juni 2023 

  
1. Opening 
Voorzitter Kees Verhoef, verder te noemen voorzitter, opent om 20.02 uur de vergadering en heet 
eenieder, mede namens de overige bestuursleden van harte welkom. 
In zijn openingswoord geeft de voorzitter aan dat, na 10 jaar voorzitter geweest te zijn, dit de laatste 
vergadering is die hij voorzit. 
Verder noemt de voorzitter de hoge energiekosten, waardoor v.v. Sliedrecht extra hard getroffen is, mede 
vanwege de slechte accommodatie. De gemeente Sliedrecht verstrekt hiervoor helaas geen compensatie. 
Het 1e elftal is uiteindelijk toch in de eerste klasse gebleven, het 2e elftal speelt nacompetitie voor 
degradatie.  
Organisatorisch zijn er uitdagingen, zoals het vinden van een nieuwe voorzitter, maar zeker ook het vinden 
van nieuwe vrijwilligers/pensionado's. Riens v.d. Leeden is gestopt als pensionado. Riens zal op een later 
tijdstip voor zijn inzet in het zonnetje worden gezet. 
Peter Arend de Vlaming heeft een contract voor 15 uur per week gekregen. Dit is in overleg gegaan met het 
UWV. 
Tijdens het baggercuptoernooi op 10 en 11 juni a.s. wordt een afscheidswedstrijd voor Coen v.d. Waal en 
Dennis Verhoef georganiseerd en is er een avond voor sponsoren. 
 
Voordat de vergadering verder gaat, spreekt de voorzitter namens het hele bestuur, een woord van dank 
uit voor de tomeloze inzet van alle vrijwilligers die zich, in welke vorm ook, hebben ingezet en ook aan alle 
sponsoren, die de club een warm hart toedragen. 
Bij de verdere agendapunten worden sheets getoond als onderbouwing en toelichting. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Secretaris Tom Pauw, verder te noemen secretaris, geeft aan dat van 1 persoon een bericht van 
verhindering is ontvangen: Theo Leeuwestein. 
Verder deelt de secretaris mee dat er geen ingekomen stukken zijn voor deze vergadering. 
Er zijn 35 personen die de presentielijst hebben getekend, waarvan er 34 lid zijn. 
 
3. Vaststelling verslag Algemene Ledenvergadering van 15 december 2022 
Er zijn geen inhoudelijke of tekstuele opmerkingen en het verslag van 15 december 2022 wordt 
goedgekeurd. 
 
4. Korte terugblik seizoen 2022 – 2023 
Met een sheet presentatie wordt teruggekeken op het afgelopen seizoen. Een seizoen zonder covid, waarin 
het 1e elftal zich heeft weten te handhaven in de 1e klasse en evenementen zoals o.a. de  
Nieuwjaarsreceptie, schoolvoetbal, pupillententenkamp en een bedrijventoernooi konden plaatsvinden. 
Achter de bar een nieuw gezicht: Agnes Bielewicz, als opvolgster van Corrie v.d. Giessen. Leon van Dijk is 
tijdens de vrijwilligersavond gekozen tot vrijwilliger van het jaar. 
 
5. Vooruitblik seizoen 2023-2024 
Via een sheet presentatie en een toelichting van de secretaris wordt vooruitgekeken op het komende 
seizoen:  
De staf van het 1e elftal blijft nagenoeg gelijk met aanvulling van Coen v.d. Waal als assistent-trainer. 
Er wordt gezocht naar een nieuwe trainer voor het 2e elftal en voor vrouwen 1; 
Ook wordt er gezocht naar noodzakelijke uitbreiding van de pensionado's; 
Het totaal aantal leden per 31-5-2023 bedraagt 1278;  
Voor het nieuwe seizoen zijn 53 teams ingeschreven bij de KNVB. 
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Het kunstgrasveld (D) moet vervangen worden. De gemeente wil dit via aanbesteding doen, waardoor het 
een stuk duurder wordt en wil hier vervolgens huur voor vragen. Vrijdag 9 juni a.s. vindt hierover een 
overleg plaats met de gemeente, waarbij de voorzitter en de secretaris aanwezig zijn. 
 
6. Aanpassing contributies per 1 juli 2023 
De voorgestelde aanpassing van de contributies, als gevolg van de prijsstijgingen, wordt besproken: 
 
Senioren   van €21,00 naar €23,50  
Junioren   van €15,50 naar €17,00  
Pupillen   van €13,50 naar €15,00  
Mini Pupillen  van €4,50 naar €7,00 
35+/45+   van €13,50 naar €15,00  
Rustende leden  van €8,50 naar €9,00   
65+ leden    van €4,50 naar €5,00 
 
Hanno v.d. Herik vraagt naar het verschil in de verhoging bij de mini pupillen. De voorzitter geeft aan dat dit 
bedrag t.o.v. andere verenigingen erg laag bleek. Hanno merkt op dat je wel concurrerend moet blijven 
t.o.v. andere verenigingen, waarop de voorzitter aangeeft dat dit meegenomen zal worden. 
Riens v.d. Leeden vraagt waarom de 65+ leeftijd niet wordt gewijzigd naar de 67-68, als zijnde de nieuwe 
AOW/pensioenleeftijd. De secretaris geeft aan dat in het kader van behoud van deze leden en dat andere 
verenigingen het ook niet doen, dit nog niet wordt aangepast. 
Er wordt door de vergadering voorgesteld een mededeling te doen van de contributieverhoging op de site 
en eventueel per email. Het punt werd in de vergadering na punt 7 behandeld wat betreft de 
besluitvorming. De contributieverhoging wordt door de vergadering aangenomen.  
 
7. Vaststellen begroting 
Penningmeester Michel Kroon, verder te noemen penningmeester geeft een uitgebreide toelichting op de 
voorgestelde begroting. Vanuit de vergadering komt de vraag of de begroting in het vervolg groter 
gepresenteerd kan worden! 
Gijs v.d. Leeden stelt vragen over de verhoging van de contributie voor senioren. De penningmeester geeft 
aan dat oorspronkelijk € 2,- hiervan naar de kleding gaat. 
Gijs v.d. Leeden informeert naar de hoge energiekosten. De penningmeester geeft aan dat de gemeente 
ons hierin niet compenseert, omdat er voldoende andere regelingen zijn waar gebruik van gemaakt kan 
worden. Geprobeerd wordt om via de TEK-regeling een tegemoetkoming te krijgen. Karin Caspers vraagt 
aandacht voor de verwarmingen in het jeugdhonk welke veelal (hoog) aanstaan. 
Hanno v.d. Herik vraagt waarom 1 euro voor kleding wordt verhoogd naar 3 euro, terwijl we er 3 jaar mee 
proberen te doen. De penningmeester geeft uitleg hierover. 
Er worden verder geen vragen gesteld over de begroting en er zijn geen bezwaren tegen, waarna de 
begroting door de vergadering wordt aangenomen.  
 
8. Status nieuws – diverse projecten 
8.1. Toekomstige accommodatie 
De voorzitter geeft een update van de gesprekken c.q. ontwikkelingen met de gemeente: 
Inmiddels zijn diverse versies van het bestemmingsplan gepasseerd. Nu blijkt dat door een gasleiding van 
de NAM, binnen 21 meter de grond niet belast mag worden. De voorzitter toont een nieuwe versie van het 
bestemmingsplan, met veel waterpartijen. Met dit plan zal niet akkoord gegaan worden! 
Vrijdag 9 juni a.s. is er een overleg met de gemeente waar de voorzitter en de secretaris bij aanwezig zijn. 
De secretaris geeft aan dat de KNVB om juridische ondersteuning is gevraagd. Afgesproken is om het 
overleg af te wachten voordat er juridische stappen ondernomen gaan worden. 
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8.2. Aanpassing beleidsplan 
De voorzitter geeft aan dat aanpassing van het beleidsplan nog niet gereed is. Het beleidsplan zal een meer 
beknopte versie worden. In de najaars algemene ledenvergadering zal een conceptbeleidsplan voorgelegd 
worden aan de vergadering ter bespreking en goedkeuring. 
 
8.3. Aanpassing statuten en huishoudelijk reglement 
De aanpassing van de statuten en huishoudelijk reglement kost eveneens meer tijd, geeft de voorzitter aan. 
Karin Caspers informeert of in de statuten of het huishoudelijk reglement vermeld staat dat door de leden 
diensten gedraaid moeten worden ter ondersteuning van de club. Zij zou graag zien dat dit opgenomen 
wordt ofwel in de statuten ofwel in het huishoudelijk reglement om zo de jeugd meer te betrekken bij het 
verenigingsleven. In de najaars algemene ledenvergadering zullen de concept statuten en huishoudelijk 
reglement voorgelegd worden aan de vergadering ter bespreking en goedkeuring. 
 
8.4. Nieuwe voorzitter  
De secretaris laat weten dat er serieuze gesprekken zijn geweest voor opvolging van de huidige voorzitter, 
die afscheid neemt tijdens de najaars algemene ledenvergadering. 
Dit heeft nog niet tot een resultaat geleid. Het bestuur legt een idee voor aan de vergadering om vanuit de 
leden een commissie te vormen ter ondersteuning van het vinden van een nieuwe voorzitter. Op de vraag 
van Hanno v.d. Herik of er een profielschets openbaar gemaakt is, geeft de secretaris aan dat dit nog niet 
het geval is.  
Mocht er geen voorzitter gevonden worden, zal deze plaats tijdelijk ingevuld worden door een ander 
bestuurslid. Dit zal dan tijdens de najaarsvergadering besproken worden. 
 
9. Rondvraag 
Henk Koning vraagt of er een oproep geplaatst kan worden op de site voor vrijwilligers om op een aantal 
zaterdagen te komen helpen met achterstallige werkzaamheden qua onderhoud e.d. op het terrein van de 
voetbal.  De voorzitter zegt toe dat deze oproep op de site geplaatst zal worden. 
 
Vanuit het jeugdbestuur zal er een flyer gemaakt worden voor een oproep voor vrijwilligers, m.n. voor 
ouders van de jeugdspelers. Hierbij zal ook een oproep voor clubscheidsrechters betrokken worden. 
 
Erik Gortemuller vraagt of er meer overleg kan komen tussen de jeugd en de jeugdtrainers voor volgend 
seizoen. De secretaris geeft aan dat een aantal leden van het jeugdbestuur bij deze vergadering aanwezig is 
en dit direct besproken kan worden. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter geeft door dat er tot 24 juni a.s. getraind kan worden. Daarna sluit het complex.  
Maandag 7 augustus a.s. is het complex weer open voor trainingen. 
 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 21.20 uur. 
De aanwezigen krijgen een drankje van de voorzitter! 
  
 
 
 
 


